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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Åsa Regnér (S)

2016/17:573 Brister på stödboenden

Enligt Socialstyrelsens (2014) senast sammanställda statistik för år 2013 befann 
sig runt 32 500 barn någon gång under året i samhällsvård. Utvecklingen pekar 
på att allt fler barn och unga i Sverige tas om hand av samhället. Men 
kunskapen om de direkta och långsiktiga effekterna för barnen av att bli 
omhändertagna är bristfällig.

Detta är en prioriterad fråga, detta är ett prioriterat område – så inleder ofta 
ansvarigt statsråd Åsa Regnér sina meningar. Men efter två hela år – vi talar nu 
om halva mandatperioden – har Åsa Regnér inte använt makten och orden för 
att göra de där nödvändiga reformerna, presentera de konkreta förslagen och 
återkomma till riksdagen med de behov som finns när det gäller utmaningarna 
för reformer för den sociala barn- och ungdomsvården och socialtjänstens 
område.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Åsa Regnér:

 

Avser statsrådet att ta några initiativ till en översyn av regelverket för 
tillståndsprövning avseende kompetenskrav och behandlingsmetoder?

………………………………………

Jenny Petersson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-12-21
Besvaras senast
2017-01-05
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


